
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 DOMES SĒDES PROTOKOLS 
2024.gada 28.martā                                                                                                           Nr. 4 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:02 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audiovideo formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par saistošo noteikumu Nr.5/2024 "Par atceres dienu un svētku pabalstiem Balvu 

novadā” apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu Nr.6/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

28.decembra saistošajos noteikumos Nr.22/2023 “Par Balvu novada simboliku”” 

apstiprināšanu. 

3. Par grozījumiem Balvu novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu projektu konkursa 

nolikumā. 

4. Par saistošo noteikumu Nr. 3/2024 “Par teritoriju kopšanu, ēku un būvju uzturēšanu 

Balvu novadā” precizēšanu. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Ausmēni” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 011 0014 sadalei. 

6. Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un makšķernieku biedrība “MEDNIEKU 

KLUBS KRIŠJĀŅI”” Balvu novada Krišjāņu pagasta nekustamajos īpašumos. 

7. Par medību tiesībām biedrībai “Orlovas mednieku klubs” Balvu novada Vectilžas 

pagasta nekustamajā īpašumā. 

8. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.6, Viļakas ielā 21, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā nodošanu atsavināšanai. 

9. Par nosaukuma “Mazlāči” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Rugāju pagastā, 

Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai. 

10. Par rezerves zemes fonda zemes vienības Susāju pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, nosaukuma “Rasas” piešķiršanu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai. 

11. Par samaksas apmēra samazinājumu par izpērkamo zemi Šķilbēnu pagastā Balvu 

novadā. 

12. Par samaksas apmēra samazinājumu par izpērkamo zemi Tilžas pagastā, Balvu 

novadā. 
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13. Par rezerves zemes fonda zemes vienības Balvu pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, adreses un nosaukuma piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai. 

14. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Balvu pagastā, adreses un nosaukuma 

“Verpuļeva 263” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai. 

15. Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Balvu pagastā, Balvu novadā 

sadali, jaunu īpašumu izveidošanu, zemes lietošanas mērķu noteikšanu, nekustamā 

īpašuma “Verpuļeva 175” nodošanu atsavināšanai. 

16. Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Rugāju pagastā, Balvu 

novadā sadali, jaunu īpašumu izveidošanu, zemes lietošanas mērķu noteikšanu, 

nekustamā īpašuma “Škaparu mājas” nodošanu atsavināšanai. 

17. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Krišjāņu pagastā, nosaukuma “Vakšas pļava” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai. 

18. Par nosaukuma “Vizbules” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Krišjāņu pagastā, 

Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai. 

19. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Vīksnas pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Mežezeri”. 

20. Par Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

21. Par Balvu apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

22. Par Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

23. Par Viļakas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

24. Par Balvu novada pašvaldības iestādes “Šķilbēnu pagasta Dabas parks "Balkanu 

kalni"” likvidēšanu. 

25. Par Viļakas Mūzikas un mākslas skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 

likvidāciju. 

26. Par Balvu novada kultūras iestāžu tīkla reorganizēšanu. 

27. Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

28. Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

29. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

30. Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

31. Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

32. Par nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

33. Par nedzīvojamo telpu – ēkā Pirmsskolas izglītības iestāde “Bērnudārzs”, Vīksnas 

pagastā, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas 

līguma slēgšanu. 

34. Par nedzīvojamās telpas – garāžas Tirgus ielā 7, Balvos, Balvu novadā, nomas tiesību 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu. 

35. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 
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36. Par nekustamā īpašuma “Sala”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

37. Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

38. Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

39. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu 

atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

40. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

41. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

42. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Krišjāņu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

43. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Medņevas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

44. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Šķilbēnu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

45. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Žīguru 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

46. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vectilžas 

pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

47. Par nedzīvojamās telpas garāžas Nr. 9, Ezera iela 37B k-10, Balvos, Balvu novadā, 

nomas līguma pagarināšanu. 

48. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 Ezera ielā 43A, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par dāvinājuma pieņemšanu - Starptautiskā glezniecības plenēra “Valdis Bušs 2023” 

gleznas. 

50. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” grāmatvedības uzskaitē esošo 

akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” akciju pārgrāmatošanu Balvu novada pašvaldības 

administrācijas centralizētās grāmatvedības uzskaitē. 

51. Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot 

pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu atlases kārtas 

ietvaros. 

52. Par grozījumiem Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas sniegto maksas pakalpojumu 

cenrādī. 

53. Par saistošo noteikumu Nr.7/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu 

novadā”” apstiprināšanu. 

54. Par saistošo noteikumu Nr.8/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.oktobra saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” apstiprināšanu. 

55. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu R K. 

56. Par Vīksnas pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu. 
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57. Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu. 

58. Par Rugāju pagasta pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu. 

59. Par Baltinavas pagasta pārvaldes veļas mazgāšanas un dušas maksas pakalpojuma 

izcenojuma apstiprināšanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

60. Par aizņēmumu budžeta un finanšu vadībai. 

61. Par aizņēmumu investīciju projekta “Balvu pilsētas Lauku ielas posma pārbūve ar 

asfalta seguma ieklāšanu” īstenošanai. 

62. Par aizņēmumu investīciju projekta “Balvu pilsētas Partizānu un Brīvības ielu posmu 

asfalta seguma un apakšzemes komunikāciju atjaunošana” īstenošanai. 

63. Par nepilna darba laika noteikšanu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, domes priekšsēdētājs  

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, personāla speciāliste 

 

Piedalās deputāti: domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Iveta Arelkeviča, 

deputāts Aldis Bukšs, deputāts Ruta Cibule, deputāts Anita Kokoreviča, deputāts Svetlana 

Pavlovska, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis Trupovnieks, 

deputāts Aija Mežale, deputāts Marija Duļbinska  

 

Ieinteresētās personas:  

Balvu novada administrācijas izpilddirektore Daina Tutiņa, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja 

Arnita Kļaviņa, Kubulu pagasta pārvaldes vadītājs Artūrs Luksts, Baltinavas pagasta pārvaldes 

vadītāja Sarmīte Tabore, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Lazdulejas pagasta pārvaldes vadītājs Andris Višņakovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris 

Zelčs, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Balvu novada  

Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, 

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītājs Gatis Siliņš, Nekustamā īpašuma nodaļas 

vadītāja Gunta Raibekaze, Balvu novada Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Juridiskās 

nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

Nekustamā īpašuma speciāliste Ilze Avota, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, 

Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietnieks Inta Kaļva, Attīstības plānošanas nodaļas 

projektu vadītāja Irēna Začeva, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada administrācijas 

izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis 

Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Sabiedrisko attiecību 

nodaļas vecākais sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, Kancelejas un personāla 

nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Viļakas sociālās aprūpes centra vadītāja Līna Barovska, Finanšu 

plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, 

deputāte Sandra Kindzule, Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Viduču pamatskolas Ēku un apsaimniekojamās 

teritorijas pārzinis Aleksandrs Logins, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma 

Saviča, Vīksnas Tautas nama vadītāja Ligita Kacēna, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

izglītības darba speciāliste Maruta Brokāne, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas grāmatvede Natālija Sadovina, Tilžas pagasta pārvaldes klientu apkalpošanas 

speciāliste Renāte Cakule, Stacijas pamatskolas direktore Ruta Bukša, Rugāju muzeja vadītāja 

https://us06web.zoom.us/j/89966072720?pwd=NVpGR0RjaHFGUXlhME9kZEVNVHA0Zz09
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Velga Vīcupa, Balvu novada Pašvaldības policijas pašvaldības policijas vecākais inspektors 

Vitālijs Vilciņš, Briežuciema tautas nama vadītāja Zita Mežale, Balvu novada Kultūras 

pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, 

Balvu novada Sociālās pārvaldes juriskonsulte Inita Pušpure, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

vadītāja Inese Circene, Šķilbēnu pagasta pārvaldes vadītājs Andris Mežals, P/a "SAN - TEX" 

pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, Viļakas Mūzikas un mākslas skolas direktors 

Aldis Prancāns, Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktore Marija Bukša, Balvu Mākslas 

skolas direktore Elita Teilāne, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

ekonomiste Ineta Leišavniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

vadītāja Olga Siņica, Viļakas vidusskolas direktore Sarmīte Šaicāne 

 

Sēdē nepiedalās deputāti:  Jānis Vancāns – tiešā darba pienākumu dēļ, Aigars Pušpurs, Sandra 

Kindzule – piedalās attālināti bez balss tiesībām 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka pie balsojuma par papildus darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu ir iesniegts priekšlikums un sīkāk par to paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šāds priekšlikums nebūtu tapis, bet paskatoties vēlu vakarā 

iesniegtos papildus darba kārtības jautājumus, ka būtu jāsaprot un 

jāredz kopumā, ka šādam plānam būtu jābūt, jo kopš budžeta 

pieņemšanas ir pagājuši vairāki mēneši, ir jāsaprot, kāda būs šī rīcība, 

kā mēs katrs varēsim pamatot šī aizdevuma jeb aizņēmuma jēgu, tāpēc 

arī šis ierosinājums ir tapis, jo pretēji mēs balsojam par naudu, 

balsojam atsevišķi par šīm kultūras, izglītības iestāžu vai pagastu 

pārvalžu lietām, bet neredzam tam visam kopsakarību. Šī kopsakarība 

ir ļoti svarīga un būtiska, lai valdība piešķirtu šo aizdevumu. Šeit 

nemaz nav parādīta šī otrā daļa, jo nav parādīta ekonomika, racionālā 

strādāšana, kur ir šīs pārmaiņas un operativitāte. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai pareizi ir sapratis no priekšsēdētāja to, ka šāda plāna nav. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka šis plāns ir, bet nav tāds, lai to šobrīd rādītu. Skaidro, ka 

šobrīd visi šie papildus darba kārtības jautājumi, kas vakar tika arī 

izrunāti ar izpilddirektori un izpilddirektoru vietniekiem, ka 

vienojāmies par to, ka tomēr jābalstās uz domē pieņemtajiem 

lēmumiem un budžetā pieņemtajiem lēmumiem un viens no budžeta 

pieņemtajiem lēmumiem bija arī lēmums par darba laika 

samazināšanu, kur sākotnēji vienojāmies par to, ka skatāmies to kā 

ienāk šī naudas plūsma domē. Skaidro to, kāpēc tika pieņemts lēmums 

šobrīd virzīt šos jautājumus izskatīšanai domes sēdē. Skaidro par 

naudas plūsmu, par situāciju valsī ar pašvaldības budžetiem, ka šobrīd 

nav tiesību komentēt situāciju valstī. Skaidro, ka šobrīd varam diskutēt 

par to, vai ir jālūdz aizņēmums Balvu pilsētas Lauku ielai un Balvu 

pilsētas tranzītielas remontam. Ir gatavs rosināt šos papildus 

jautājumus izskatīšanai domes sēdē. Skaidro, ka ir maza cerība tam, ka 

tiks atbalstīti šie kredīti. Skaidro par Žīguru un Viduču pamatskolas 

slēgšanu un atlaišanas pabalstiem. Skaidro, ka plāns tiek gatavots 

Finanšu ministrijai, kam jābūt arī apstiprinātam domes sēdē. Skaidro, 

ka šajā sēdē var nepieņemt lēmumu par šo jautājumu izskatīšanu, atlikt 

un izskatīt tos nākamajā sēdē un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka vakar vakarā tika ievietots lēmums par pāriešanu uz 4 

darba dienām un vēlētos dzirdēt par plāniem, ka tiek teikts, ka plāns ir, 

bet stāstīt par to nevar un vienlaikus tiek pieņemts lēmums par 4 darba 

dienām. Kad tika apstiprināts budžets, tad tika lemts, ka lēmums par 4 

darba dienām būs īstermiņa risinājums, lai izglābtu šo situāciju. 

Skaidro, ka šobrīd neredzot šo plānu, kā ir plānots nosegt šos 4,8 

miljonus, ka nerada pārliecību, ka šis lēmums par 4 darba dienām būs 

uz šo laiku, kas minēts lēmumā, bet būs vēl krietni ilgāks. Skaidro, ka 

pirms balsojuma vēlētos dzirdēt šo vadības redzējumu, kā no šīs 

situācijas iziet ārā, ka nav nepieciešama nekāda prezentācija, ka tas 

varētu būt vienkāršā stāstījuma formā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šim ziņojumam ir 2 daļas- operatīvā rīcība, plāns. Par 

valsts kases pieejamo finansējumu, ka šāda informācija deputātiem ir 

jāzin. Skaidro, ka par šiem papildus darba kārtības jautājumiem 

vēlētos balsot, bet vēlētos saprast, ko domes vadība un kādā veidā visu 

šo komplekso plānu sastāda un redz, ka kopīgā aina joprojām nav 

redzama. Skaidro, ka arī jautājumos par pagastu apvienību vadītāju 

kandidātiem pagastu pārvaldnieki skaidro, ka būtu jauki, ja tiktu 

pieaicināti un tiktu izskaidrots un paskaidrots, kā tie tika vērtēti, 

pieņemot lēmumus, ka pietrūkst tās komunikācijas un informācijas 

apmaiņas gan ar deputātiem, gan arī ar iestāžu vadītājiem un pārvaldes 

darbiniekiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka varam gari debatēt gan par pārvaldniekiem, gan arī par 

iestāžu vadītājiem. Sīkāk skaidro par lēmumu, par pāreju uz 4 darba 

dienām. Skaidro, ja būs redzams, ka finansiālā situācija izmainās, tad 

nekavējoties tiks sasaukta ārkārtas domes sēde un šis lēmums tiks 

atcelts, bet šobrīd ir rosinājums nevilcināties un negaidīt nākošo sēdi, 

bet virzīt tos izskatīšanai. Skaidro, ja deputāts savu iesniegto 

priekšlikumu nav domājis kā prezentāciju, tad iespēju robežās, skatot 

šos papildus jautājumus, sniegs informāciju par šo situāciju. Sīkāk 

skaidro par budžetu un pabalstiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka par finansiālo situāciju, cik ir ienācis, cik ir šobrīd 

izpildījies, vai kā izpildās budžets noteikti var izstāstīt atbildīgie 

darbinieki, bet tas ko rosināja deputāts J.Trupovnieks un, ko arī 

personīgi pats labprāt dzirdētu ir vadības redzējums, kā mēs no šīs 

situācijas izkļūsim, kāds ir šis plāns, ka šobrīd ir 4,8 miljonu deficīts, 

ko šobrīd mēģinam samazināt - samazinot darba laiku pārejot uz 4 

darba dienām un izskatās, ka tas būs ilgstoši, ja šobrīd nav šī plāna, 

ņemt aizņēmuma kredītus atliekot šos procentu maksājumus, lai varētu 

droši par šiem jautājumiem balsot gribētos redzēt šo redzējumu kaut 

vai stāstījuma formā. Aicinājums visiem kolēģiem pirms tik nopietna 

balsojuma izstāstīt, kāds ir šis redzējums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka arī Finanšu komitejā domes darbinieki atsaucās uz 

priekšsēdētāja sociālo tīklu privāto lapu, kur bija saruna ar 

iedzīvotājiem, kur patiesībā priekšsēdētājs jau ir ieskicējis plānu, kurš 

būtu tikai jāpapildina, kas būtu jādzird deputātiem šeit sēžu zālē uz 

vietas. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka arī šodien pēc domes sēdes bija plānota šī tiešraide, bet 

ņemot vērā, ka tā ir pirmssvētku diena, ka droši vien šī tiešreide notiks 

pēc svētkiem, kurā tiks arī visas šīs lietas izstāstītas. Skaidro, ka arī 
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šodien izstāstīs un sniegs skaidrojumu par šo situāciju. Skaidro par 

pagastu pārvalžu vadītājiem un to novērtējumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto deputāta J.Trupovnieka priekšlikumu - 

Saistībā ar Domes sēdē izskatāmajiem jautājumiem, ierosinu, kā pirmo 

papildus darba kārtībā iekļaut jautājumu: "1.Priekšsēdētaja ziņojums 

par Balvu novada budžeta operatīvo situāciju un tā sabalansēšanas 

plānu 2024.gadam", par ko deputāti nobalso ar 2 (Aldis Bukšs, Jānis 

Trupovnieks) balsīm par, pret - 7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Imants Slišāns), atturas - 3 (Marija Duļbinska, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis). Priekšlikums netiek atbalstīts. Skaidro, ka 

neskatoties uz to, ka šis priekšlikums netika atbalstīts domes sēdes 

laikā iespēju robežās, bez Power point prezentācijas tiks sniegta 

informācija par finanšu situāciju. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Deputāti apstiprina papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Deputāti apstiprina darba 

kārtību kopumā. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.5/2024 "Par atceres dienu un svētku pabalstiem Balvu 

novadā” apstiprināšanu. 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu Nr.5/2024 

"Par atceres dienu un svētku pabalstiem Balvu novadā” 

apstiprināšanu." 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.6/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

28.decembra saistošajos noteikumos Nr.22/2023 “Par Balvu novada simboliku”” 

apstiprināšanu. 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu Nr.6/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 28.decembra 

saistošajos noteikumos Nr.22/2023 “Par Balvu novada 

simboliku”” apstiprināšanu." 

 

3.§ 

Par grozījumiem Balvu novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu projektu 

konkursa nolikumā 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Balvu novada bērnu 

un jauniešu vasaras nometņu projektu konkursa 

nolikumā" 

 

4.§ 

Par saistošo noteikumu Nr. 3/2024 “Par teritoriju kopšanu, ēku un būvju 

uzturēšanu Balvu novadā” precizēšanu 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu Nr. 3/2024 

“Par teritoriju kopšanu, ēku un būvju uzturēšanu Balvu 

novadā” precizēšanu" 

 

5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Ausmēni” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 011 0014 sadalei 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā 

īpašuma “Ausmēni” zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 3844 011 0014 sadalei" 
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6.§ 

Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un makšķernieku biedrība 

“MEDNIEKU KLUBS KRIŠJĀŅI”” Balvu novada Krišjāņu pagasta 

nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par medību tiesībām biedrībai 

“Mednieku un makšķernieku biedrība “MEDNIEKU 

KLUBS KRIŠJĀŅI”” Balvu novada Krišjāņu pagasta 

nekustamajos īpašumos" 

 

7.§ 

Par medību tiesībām biedrībai “Orlovas mednieku klubs” Balvu novada 

Vectilžas pagasta nekustamajā īpašumā 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par medību tiesībām biedrībai 

“Orlovas mednieku klubs” Balvu novada Vectilžas 

pagasta nekustamajā īpašumā" 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.6, Viļakas ielā 21, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.6, Viļakas ielā 21, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu 

novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

9.§ 

Par nosaukuma “Mazlāči” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Rugāju 

pagastā, Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nosaukuma “Mazlāči” 

piešķiršanu nekustamajam īpašumam Rugāju pagastā, 

Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai" 

 

10.§ 

Par rezerves zemes fonda zemes vienības Susāju pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, nosaukuma “Rasas” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par rezerves zemes fonda zemes 

vienības Susāju pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, 

nosaukuma “Rasas” piešķiršanu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

11.§ 

Par samaksas apmēra samazinājumu par izpērkamo zemi Šķilbēnu pagastā 

Balvu novadā 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par samaksas apmēra samazinājumu 

par izpērkamo zemi Šķilbēnu pagastā Balvu novadā" 

 

12.§ 

Par samaksas apmēra samazinājumu par izpērkamo zemi Tilžas pagastā, Balvu 

novadā 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par samaksas apmēra samazinājumu 

par izpērkamo zemi Tilžas pagastā, Balvu novadā" 
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13.§ 

Par rezerves zemes fonda zemes vienības Balvu pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, adreses un nosaukuma piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par rezerves zemes fonda zemes 

vienības Balvu pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, adreses un nosaukuma piešķiršanu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai" 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Balvu pagastā, adreses un nosaukuma 

“Verpuļeva 263” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda 

un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma izveidošanu 

Balvu pagastā, adreses un nosaukuma “Verpuļeva 263” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības 

vārda un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai" 
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15.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Balvu pagastā, Balvu 

novadā sadali, jaunu īpašumu izveidošanu, zemes lietošanas mērķu noteikšanu, 

nekustamā īpašuma “Verpuļeva 175” nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldībai 

piekritīgās zemes vienības Balvu pagastā, Balvu novadā 

sadali, jaunu īpašumu izveidošanu, zemes lietošanas 

mērķu noteikšanu, nekustamā īpašuma “Verpuļeva 175” 

nodošanu atsavināšanai" 

 

16.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Rugāju pagastā, Balvu 

novadā sadali, jaunu īpašumu izveidošanu, zemes lietošanas mērķu noteikšanu, 

nekustamā īpašuma “Škaparu mājas” nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldībai 

piekritīgās zemes vienības Rugāju pagastā, Balvu novadā 

sadali, jaunu īpašumu izveidošanu, zemes lietošanas 

mērķu noteikšanu, nekustamā īpašuma “Škaparu mājas” 

nodošanu atsavināšanai" 
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17.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Krišjāņu pagastā, nosaukuma “Vakšas 

pļava” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma izveidošanu 

Krišjāņu pagastā, nosaukuma “Vakšas pļava” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības 

vārda un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai" 

 

18.§ 

Par nosaukuma “Vizbules” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Krišjāņu 

pagastā, Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nosaukuma “Vizbules” 

piešķiršanu nekustamajam īpašumam Krišjāņu pagastā, 

Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai" 

 

19.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Vīksnas pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Mežezeri” 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu 

Vīksnas pagastā, Balvu novadā, par labu nekustamajam 

īpašumam “Mežezeri”" 

 

20.§ 

Par Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Pasakās par šo iespēju un sīkāk paskaidro par savu pieredzi un 

turpmākajiem darbiem, attīstību, par katra pagasta identitātes 

saglabāšanu, projektiem, struktūru, finanšu smago situāciju un, kā var 

palīdzēt pašvaldībai. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kā pagasta apvienības vadītāja kandidāte skatās uz Baltinavas 

vidusskolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolu nākotnē un, kāds 

ceļš tur ejams, ko var ieteikt deputātiem pieņemot šos lēmumus, vai 

diskutējot par šiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka daži jautājumi būs Sarmītei Taborei un tad daži jautājumi 

būs vispārīgi, kopumā par šo pagastu apvienību vadītāju izvērtēšanu. 

Skaidro, ka ir 1 jautājums, ko grasījās uzdot ikvienam kandidātam vēl 

nemaz nezinot, cik būs apvienību un kas ir izvirzīti šiem amatiem, uz 

ko arī gribētos dzirdēt viedokli. Skaidro, ka pagājušajā nedēļā Finanšu 

komitejā tika skatīts jautājums par atbalstu uzņēmējdarbībai 

nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai jauno programmu, 

caur kuru var piesaistīt līdzekļus piemēram ceļu vai ielu atjaunošanai, 

kur blakus vai tuvumā ir uzņēmumi. Gribētu dzirdēt, vai par šo 

programmu tika dzirdēts un kas tika piedāvāts Attīstības nodaļai 

attiecībā uz saviem uzņēmējiem un ceļiem (šo jautājumu uzdot visiem 

amatu kanditātiem). 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Atbild uz uzdoto jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skiadro, ka jautājums ir priekšsēdētājam un Attīstības nodaļai, kāpēc 

šajā attīstības programmā neparādās šis ceļš, bet otrs jautājums ir par 

Baltinavas muzeja finansējuma pieaugumu, vai šis projekts tika 

sagatavots laikā, kad Jūs vadījāt Baltinavas novada domi un kas tajā 

laikā bija izpilddirektors. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Norāda, ka šo svarīgi piefiksēt, ka šis projekts tika gatavots jau pēc 

novadu apvienošanas un jaunā priekšsēdētāja stāšanos amatā. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka ņemot vērā to, ka bija 

šis jautājums un, ka diemžēl nav iespējas iepazīties ar izvērtējumu, kā 

ir izvēlēti pagastu apvienību vadītāji, ka bija uzrakstījis deputāta 

pieprasījumu un otrdien ir saņēmis šo izvērtējumu, kas personīgi 

pašam šķiet dīvaini un smieklīgi, ka deputātam jālūdz informācija 

iesniedzot šo deputāta pieprasījumu, ir iepazinies ar šo izvērtējumu un 

personīgi neredz neko tur tādu slēpjamu un grūti arī nojaust šo 

izvērtējumu, jo tur ir kopējais, vidējais vērtējums, kas ir salikts pa 

kritērijiem, bet nav redzams konkrētais pamatojums, ko šobrīd arī 

nekritizē, bet būtu nepieciešams iepazīties ar protokoliem, kā ir 

nonākts līdz konkrētam ciparam, ko arī lūgtu nosūtīt, lai var iepazīties, 

jo no šiem cipariem ir grūti kaut ko izprast. No saņemtā izvērtējuma ir 

ļoti grūti spriest, kāpēc tieši šādi vērtējumi ir iegūti. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Jautā, kāds būs tagadējo pagastu 

pārvalžu vadītāju liktenis un ko tie cilvēki darīs, jo šeit netika dzirdēti 

amati un cilvēku uzvārdi. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šobrīd izskanēja interesanta lieta, ka tiek izveidoti amati 

un vēl nav izveidota struktūra. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai pareizi ir sapratis to, ka šis izvērtējums ir noticis bez 

klātienes intervijām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka pamatojums ir skaidrs un vēlētos atvainoties, jo tas nav 

personiski par katru kandidātu, bet vēlētos aizpildīt šo tukšumu 

attiecībā uz izvēli. Uzskata un skaidro, ka arī daļa kolēģu piekrīt tam, 

ka vajadzēja plašāku redzējumu un, kādi ir tie veicamie darbi. Skaidro, 

ka atliek uzticēties izvērtēšanas komisijas vērtējumam par katru 

izvirzīto kandidātu un ļoti cer, ka šie izvēlētie pagastu apvienību 

vadītāji attaisnos sevi ar savu aktīvo darbu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Svetlana Pavlovska) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Baltinavas apvienības pārvaldes 

vadītāja iecelšanu" 
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21.§ 

Par Balvu apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Sīkāk paskaidro par nākotnes redzējumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu, ko uzdeva sākumā un norādīja, ka uzdos visiem 

kandidātiem par programmu, vai bija zināms par to, vai tika piedāvāts 

Attīstības nodaļai kaut kāds redzējums. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro un uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par izvērtējumu kopumā un Balvu pilsētas vadītājas 

izvērtējumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Svetlana Pavlovska) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Balvu apvienības pārvaldes 

vadītāja iecelšanu" 

 

22.§ 

Par Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Sīkāk paskaidro par nākotnes redzējumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu par programmu. Skaidro, ka gribētos izprast, kāda 

šobrīd ir situācija un savstarpējā komunikācija ar pārvalžu vadītājiem 

attiecībā uz attīstības jautājumiem, vai notiek komunikācijas iesaiste, 

jo parādās programmas, kurās var iesaistīties un gribās rast pārliecību, 

ka ir izvērtēti visi šie varianti, jo pašvaldībā arī ir izpilddirektora 

vietnieks, kas tieši atbild par šiem jautājumiem, līdz ar to, vai zinājāt 

par šo programmu, vai iesniedzāt kaut kādus priekšlikumus attiecībā 

uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 



19 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka šobrīd programmā šie ceļi nav minēti. Uzdodot šo 

jautājumu, aicinājums uz ārpusi paust to, ka iespējas ir, tikai jautājums, 

vai tās tiešām tiek izmantotas un atbildīgie darbinieki dara visu, lai to 

izdarītu. Vēl viens aicinājums attiecībā uz attālajiem pagastiem, lai 

radītu to sajūtu, ka tie nav aizmirsti attiecībā uz šīm izmaiņām un 

aicinājums ir pievērst šim uzmanību un radīt tiem cilvēkiem 

pārliecību, ka viņi nav aizmirsti. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Sīkāk paskaidro par to, ka ir jau padomājusi, kā tas darbs varētu notikt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka pie šīs apvienības vajadzēja būt Tilžas un Vectilžas 

pagastiem un jautā, cik skolēnu no šiem pagastiem mācās Rugāju 

vidusskolā. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Svetlana Pavlovska) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Rugāju apvienības pārvaldes 

vadītāja iecelšanu" 

 

23.§ 

Par Viļakas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Sīkāk paskaidro par savu nākotnes redzējumu. Atbild uz A.Bukša 

uzdoto jautājumu par programmu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par Viļakas vidusskolas un Viļakas mūzikas un 

mākslas skolas nākotni. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Tiek izsludināts 10 

minūšu pārtraukums plkst.11.20. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  1 (Svetlana Pavlovska) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Viļakas apvienības pārvaldes 

vadītāja iecelšanu" 

 

24.§ 

Par Balvu novada pašvaldības iestādes “Šķilbēnu pagasta Dabas parks "Balkanu 

kalni"” likvidēšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības iestādes 

“Šķilbēnu pagasta Dabas parks "Balkanu kalni"” 

likvidēšanu" 

 

25.§ 

Par Viļakas Mūzikas un mākslas skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas 

skolas likvidāciju 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka īstenošanas 

vietas nemainās Baltinavā, Viļakā, Rekavā. Skaidro par 

programmāsm, kas tika sakorektētas. Skaidro, ka tika izrunāts ar 

Izglītības pārvaldi, ka augustā tiks pārskatīts jautājums attiecībā par 

cilvēku, kas būs atbildīgs atttiecībā uz šīm iestādēm un kurām būs 

sadrabība gan ar skolēniem, gan vecākiem, gan skolotājiem. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka pārsteiguma šajā 

balsojumā noteikti nebūs, bet šī baža personīgi pašam paliek, jo šobrīd 

šī iestāde ir kultūras centrs Baltinavas pagastā, jautājums par cilvēku 

joprojām paliek neskaidrs, vai tas būs 1 cilvēks uz visām ēkām, ka 

bažas paliek, tāpēc arī balsos pret šajā jautājumā, bet, ja tomēr 

izrādīsies, ka bažas būs nepamatotas, tad par to priecāsies un ļoti cer, 

ka šīs programmas būs ilgi īstenotas Baltinavā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka ziņotājs komitejas sēdē 

ziņoja, ka kopīgs finansiāls ieguvums no šī lēmuma būs aptuveni 28 

tūkst.eiro. Mulsina tas fakts, ka šīs iestādes tiks sadalītas uz 3 ēkām un 

tiek saskatīti zināmi draudi, ka šī skola lēnām izdzisīs. Skaidro, ka 

neatbalstīs šo lēmumu, jo ir bažas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Oponē J.Trupovnieka teiktajam, ka ieguvums būs 60 tūkst.eiro. Sīkāk 

paskaidro par finansiālajiem rādītājiem. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Sniedz kopsavilkumu no tā, kas 

izskanēja. Skaidro, ka šis jautājums ir svarīgs gan no emocionāla 

viedokļa, gan no tā, ka zina to, cik bērniem ir svarīga šī izglītība 

attīstībā un to pierādīja gan šīs aptaujas, kuras tika veiktas, gan arī 

personiskā, subjektīvā pieredze un tas ir tas, ko mēs nedrīkstam zaudēt. 

Zinot to, ka no vienas puses izskan šie argumenti, kādi ir izskanējuši - 

bērnu skaita samazinājums, kas nav korekti attiecināms uz Baltinavas 

mūzikas un mākslas skolu, par kritērijiem, ka nespēs izpildīt, tika 

apliecināts, ka kritēriji nemainās, līdz ar to šī skola tos noteikti var 

izpildīt. Zinot to, ka šie iepriekš minētie argumenti īsti neatbilst 

realitātei, tad paliek finansiālais jautājums un ietaupījums, kas būs no 

šīs skolas - sasniegs labākajā gadījumā 28 tūkst. pret 4,8 milj tas ir ļoti 

neliels procents, ja ir kopējs plāns, kas parāda, kā var iziet no šīs 

situācijas. Vajadzētu apzināties šī lēmuma svarīgumu un ir šīs bažas 

par to, ka nākotnē šī skola var nepastāvēt un aicinājums tiem, kas 

balsos par šo lēmumu, ka esiet atbildīgi par to, lai šī skola turpinātu 

darboties. Skaidro, ka Aija Mežale to apliecina un māj ar galvu un ļoti 

cer, ka šī atbildība saglabāsies arī turpmākajos gados un tas ir pats 

svarīgākais, kāpēc tiek celts šis jautājums, ka ikviens, kurš balsos par 

ir atbildīgs par to, lai šī skola pastāv un nesamazinās. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā A.Mežalei, ka tika pieminēts cilvēks, kas būs atbildīgs par šo 

īstenošanas vietu,vai tā būs 1 likme Baltinavā un 1 likme Viļakā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka vēlas atkārtot arī savu domu, kas izskanēja komitejā, ka 

svarīgākais šajā lēmumā ir nevis tas, kas minēts virsrakstā, bet tieši 

lēmuma 3.punkts un nolasa to. Skaidro, ka bažas šobrīd ir tikai par 

Baltinavu un Viļaka tādas bažas neizpauž, bet izprot šī lēmuma būtību. 

Sīkāk skaidro par pārraudzības modeli, ka tas ir nākamo direktoru 

jautājums. Par finansiālo situāciju un katru mazu solīti, kas jāpieņem, 

bet vienmēr atrodas, kādi argumenti, lai šie jautājumi netiktu pieņemti. 

Skaidro, ka ar pilnu pārliecību balsos par šo lēmumu un sīkāk 

paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka 

šobrīd izskatās tā, ka jautājumi, kas mēģīnās stabilizēt šo finanšu 

deficītu ir jautājumi, kas saistās ar izglītību. Ne par velti bija sēdes 

sākumā šis priekšlikums - saņemt šo informāciju par esošo budžeta 

stāvokli, gan arī par komplekso šo plānu šai deficīta samazināšanai. Ja 

šis plāns būtu, tad nebūtu šo diskusiju. Aicina priekšsēdētāju vēlreiz 

sniegt šo informāciju un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka arī vēlētos pie šī jautājuma piebilst par šiem mazajiem 

solīšiem un sīkāk paskaidro. Aicinājums balsojiet pēc savas 

sirdsapziņas, bet apzinaties savu atbildību. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka šie lēmumi ir saistīti par finanšu optimizāciju. Par 

bažām, bet šie iestāžu vadītāji izdarīs visu, lai šo skolu īstenošanas 

vietas pastāv. Sīkāk paskaidro par finansiālo situāciju. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Pēc balsojuma sīkāk paskaidro, ka no savas puses pieliks visas pūles, 

lai šīs sliktās prognozes netiktu piepildītas. Skaidro, ka viegli tas 

nebūs, bet centīsies. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska) 

"pret" -  2 (Aldis Bukšs, Imants Slišāns) 

"atturas" -  2 (Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Viļakas Mūzikas un mākslas 

skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 

likvidāciju" 

 

26.§ 

Par Balvu novada kultūras iestāžu tīkla reorganizēšanu 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada kultūras iestāžu 

tīkla reorganizēšanu" 

 

27.§ 

Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, 

Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

28.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu.  

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu 

lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

29.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Skaidro, ka ir nelielas 

tehniskas problēmas, līdz ar to balsojums notiek vārdiski. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 

142”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 
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30.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, 

Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

31.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, 

Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

32.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Krikšu 

lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

33.§ 

Par nedzīvojamo telpu – ēkā Pirmsskolas izglītības iestāde “Bērnudārzs”, 

Vīksnas pagastā, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un 

nomas līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nedzīvojamo telpu – ēkā 

Pirmsskolas izglītības iestāde “Bērnudārzs”, Vīksnas 

pagastā, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu" 

 

34.§ 

Par nedzīvojamās telpas – garāžas Tirgus ielā 7, Balvos, Balvu novadā, nomas 

tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nedzīvojamās telpas – garāžas 

Tirgus ielā 7, Balvos, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu" 

 

35.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Pansionāta apbraucamā iela 2, 

Celmene, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.3, Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

36.§ 

Par nekustamā īpašuma “Sala”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Sala”, 

Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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37.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Kudrevas 

lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

38.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma 

“Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

39.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona 

seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Turpina balsot sistēmā. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto 

asfaltbetona seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību 

izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

40.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu" 

 

41.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla 

Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 
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Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu" 

 

42.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla 

Krišjāņu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Krišjāņu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu" 

 

43.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla 

Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Medņevas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu" 
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44.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla 

Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Šķilbēnu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu" 

 

45.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Žīguru 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Žīguru 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu" 

 

46.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla 

Vectilžas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vectilžas 

pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu" 

 

47.§ 

Par nedzīvojamās telpas garāžas Nr. 9, Ezera iela 37B k-10, Balvos, Balvu 

novadā, nomas līguma pagarināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nedzīvojamās telpas garāžas Nr. 

9, Ezera iela 37B k-10, Balvos, Balvu novadā, nomas 

līguma pagarināšanu" 

 

48.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 Ezera ielā 43A, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.2 Ezera ielā 43A, Balvos, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai" 

 

49.§ 

Par dāvinājuma pieņemšanu - Starptautiskā glezniecības plenēra “Valdis Bušs 

2023” gleznas 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par dāvinājuma pieņemšanu - 

Starptautiskā glezniecības plenēra “Valdis Bušs 2023” 

gleznas" 

 

50.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” grāmatvedības uzskaitē 

esošo akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” akciju pārgrāmatošanu Balvu novada 

pašvaldības administrācijas centralizētās grāmatvedības uzskaitē 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” grāmatvedības uzskaitē esošo 

akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” akciju 

pārgrāmatošanu Balvu novada pašvaldības 

administrācijas centralizētās grāmatvedības uzskaitē" 
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51.§ 

Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 

6.1.1.3. "Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras 

attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu 

iesniegumu atlases kārtas ietvaros 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Deputāte Anita 

Kokoreviča atstāj domes sēdi un nepiedalās balsojumā. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dalību atklātā 

projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās 

infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz 

klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu 

atlases kārtas ietvaros" 

 

52.§ 

Par grozījumiem Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas sniegto maksas 

pakalpojumu cenrādī 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Deputāte Anita 

Kokoreviča atgriežas zālē un turpina piedalīties domes sēdē. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Balvu novada 

Dzimtsarakstu nodaļas sniegto maksas pakalpojumu 

cenrādī" 
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53.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.7/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu 

novadā”” apstiprināšanu 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu Nr.7/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 23.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas 

maksas atvieglojumiem un transporta izdevumu 

kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā”” 

apstiprināšanu" 

 

54.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.8/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.oktobra saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu Nr.8/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 27.oktobra 

saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada 

pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” sniegto pakalpojumu 

cenrādi”” apstiprināšanu" 
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55.§ 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu R. K. 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Aija Mežale - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši likuma 

„Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu 

darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu R. 

K." 

 

56.§ 

Par Vīksnas pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Vīksnas pagasta pārvaldes 

apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu" 

 

57.§ 

Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par ilgstošas sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu" 

 

58.§ 

Par Rugāju pagasta pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Imants Slišāns) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Rugāju pagasta pārvaldes maksas 

pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu" 

 

59.§ 

Par Baltinavas pagasta pārvaldes veļas mazgāšanas un dušas maksas 

pakalpojuma izcenojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Aldis Bukšs, Imants Slišāns) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Baltinavas pagasta pārvaldes 

veļas mazgāšanas un dušas maksas pakalpojuma 

izcenojuma apstiprināšanu" 
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60.§ 

Par aizņēmumu budžeta un finanšu vadībai 

 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par kopējo finanšu situāciju. Skaidro par esošo 

situāciju- ieņēmumiem, izdevumiem, nesamaksātajiem rēķiniem. 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par vienādu noslodzi tehniskajiem darbiniekiem, ka 

nepieciešams to veikt, par pagastu pārvalžu darbinieku noslodzi, ka 

vienosies par vienādiem principiem. Sīkāk skaidro par samazinātām 

slodzēm, par izpilddirektoru vietnieku un nodaļu darbinieku skaita 

samazinājumu, par darba laika samazinājumu, ka protams darbinieki 

izvērtēs, par atalgojumu un darbībām, kas tika veiktas un kas vēl tiks 

veiktas. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu par samazinājumu štata vienībās. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Precizē, ka ir 4,8 miljonu deficīts un, ka nepieciešams vēl atrast 

risinājumu par 2,94 miljoniem, par ko arī bija aicinājums - dzirdēt šo 

plānu par šo 4,8 miljinu deficītu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka pēc šī lēmuma pieņemšanas nākošā darbība, kas mums ir 

jāveic ir šis konkrētais plāns, kas jāiesniedz Finanšu ministrijā. Sīkāk 

par to paskaidro. Finansējuma samazinājumu, algu fondu, darba 

organizāciju. Skaidro, ka ir gatavi diskutēt un iesaistīties daudzu 

jautājumu lemšanā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par darbinieku algām, finansiālo situāciju, ka jaunais 

budžets jau vairākus mēnešus ir pieņemts un īsti nesaprot, kā personīgi 

var kā deputāts palīdzēt, tāda sajūta, ka mēs nesadzirdam viens otru. 

Skaidro, ka neskaitāmas reizes tiek runāts par sētniekiem un 

tehniskajiem darbiniekiem, ka mums ir cilvēks, kas atbild par tādām 

tehniskām lietām, tad ir arī šie jautājumi jārisina. Domes sēdē mēs 

apspriežam kaut kādas sīkas līkas, nevis risinam globālus jautājumus. 

Ja būtu rīkojušies no pagājušā gada, tad šodien nebūtu jāpieņem 

lēmums par 4 darba dienu samazinājumu, mēs neesam darījuši pilnīgi 

neko, lai šo situāciju kaut kā risinātu. Nekas netika mainīts. Nevaru 

šobrīd pieņemt priekšsēdētāja teikto gan uz budžeta pieņemšanu, gan 

šodienas sēdē, ka mēs kā deputāti nenākam un neko nedaram, bet vēlas 

akcentēt to, ka jūs mūs nedzirdat un izliekaties, ka viss ir labi. Mēs 

runājam, mēs stāstam, mēs aicinam uz lielām lietām, nevis uz 

runāšanu, bet uz konkrētiem darbiem. Nav šobrīd korekti izteikt 

pārmetumus deputātiem, no savas priekšsēdētāja puses nevar novelt 

arī visu uz izpildvaru, jo Jūs-kā priekšsēdētājs, izpilddirektors un 

vietnieks esiet visstingrākā sasaiste, kura pašvaldībā var būt un tālāk 

jau tiek deleģētas lietas cilvēkiem-speciālistiem, kas viņiem ir jādara. 

Šeit neizdarītais darbs ir rezultāts tam, ka šodien ir jābalso par 4 dienu 

darba nedēļu un kādas tālāk ir sekas tiem cilvēkiem, jo algas jau tā nav 

nekādas lielas. Skaidro, ka tagad arī personīgi no savas puses ir vainīgs 

pie tā, ka cilvēki tiek nostādīti tādā situācijā. Skadro, ka lēni kustamies 

uz priekšu un lēni pieņemam lēmumus, tiek apstiprināti pagastu 

apvienību vadītāji un tiek sadzirdēts, ka it kā ir kaut kāda struktūra, bet 

parunājot ar pašiem apvienību vadītājiem ir saprotams, ka viņiem īsti 
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tas skaidrs nav. Cik tad mēs ilgi vēl vienkārši runāsim, lai nāk 

izpildvara un konkrēti pasaka reālo situāciju, lai parāda visu un ir 

skaidrs, kur ir tie 2,4 miljoni, kas noteikti sastāda vēl lielāku summu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro un vēlas oponēt, ka no savas puses arī uzņemas 

atbildību par tiem lēmumiem, kuri netika pieņemti laicīgi, pagājušajā 

gadā. Šobrīd nav nekāda iemesla kaut ko pārmest izpildvarai, iestāžu 

vadītājiem, kuri nāk no citām iestādēm un skaidro, kur ir redzams 

ietaupījums. Sīkāk paskaidro, kā ir gājis ar atsevišķām izglītības 

iestādēm, ka esam emocionāli, patriotiski, bet ir jābūt arī loģiskiem un 

izsvērtiem lēmumiem, lai varētu virzīties kaut kādā virzienā, par 

neizlēmību pagastu apvienību jautājumā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro, ka šobrīd ir dzirdams Krišjāņu skolas fons un sīkāk 

paskaidro par aicinājumu, kāds bija izskatot šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Vēlreiz atgādina par 4,8 miljonu iztrūkumu, kas tika rādīts 

prezentācijās, mēs nonācām līdz nepieciešamībai aizņemties 2,4 

miljonus jau iekļaujot budžeta aprēķinos, ka būs 4 darba dienas, 

pārliekot procentu maksājumuu, ka problēma šobrīd ir atrisināta 

īstermiņā un tas iztrūkums joprojām uz nākamo gadu būs un atkal 

vajadzēs aizņemties, ja netiks atrisināts jautājums par 4.8 miljonu 

iztrūkumu. Es nejautāju, kas ir jādara, bet jautāju, vai šobrīd jau ir 

plāns un ir skaidrs, kas tiks darīts, par ko ir sapratis, ka īsti šobrīd tāda 

plāna nav un aicinājums ir iesaistīties, jo šobrīd īsti risinājuma nav. 

Joprojām paliek atklāts jautājums par vairāku miljonu iztrūkumu. 

Reaģējot uz S.Kapteines komentāru īsti nav skaidrs par kādiem 

nepieņemtajiem lēmumiem iet runa. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Turpina izteikt savu viedokli un jautā par kādu procentu apmēru tiek 

runāts, ka tas tik un tā ir 1,2 % no visa šī milzīgā iztrūkuma un minēt 

to, ka tas ir iemesls pie visām šīm problēmām tas nav nopietni, tāpat 

kā vainot kādu deputātu, ka viņa dēļ nav pieņemts kāds lēmums. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka pirmais, kas visā šajā situācijā ir vainojams ir pats, 

ka šobrīd varbūt par maz ir bijuši šie argumenti, attiecībā uz to, kas ir 

un kas nav atbalstīts, ka ļoti precīzi var paskatīties, kuros balsojumos 

deputāti kā ir balsojuši un sīkāk paskaidro. Par rīcības plānu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir pasekojis līdz situācijai Talsos, ka arī nebija viegla 

situācija un sīkāk paskaidro, ka tad, kad viss tas tur notika, pirms 

balsojuma, pie konkrēta lēmuma jau bija konkrēts rīcības plāns un 

lēmums par kredīta ņemšanu, bet mums ir kredīta ņemšana, bet nav 

konkrēta plāna, kā šo deficītu mazināt, tāpēc arī šajā jautājumā balsoja 

pret. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"pret" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par aizņēmumu budžeta un finanšu 

vadībai" 

 

61.§ 

Par aizņēmumu investīciju projekta “Balvu pilsētas Lauku ielas posma pārbūve 

ar asfalta seguma ieklāšanu” īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kādas ir cerības saņemt šo aizņēmumu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Deputāte Iveta Arelkeviča 

atstāj domes sēdi. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka nākošais lēmumprojekts Balvu pilsētai noteikti ir 

svarīgāks, vai pieņemot 2 šādus lēmumus nepasliktinam situāciju 

vismaz 1 šim projektam iziet ar pozitīvu rezultātu un personīgi 

atbalstīs nākamo lēmuma projektu nevis šo. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par prioritatīvo secību. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu par ikgadējiem maksājumiem, ja iziet abi projekti. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par abiem projektiem un risinājumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka viedoklis būs attiecināms uz abiem šiem projektiem un 

sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par aizņēmumu investīciju projekta 

“Balvu pilsētas Lauku ielas posma pārbūve ar asfalta 

seguma ieklāšanu” īstenošanai" 
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62.§ 

Par aizņēmumu investīciju projekta “Balvu pilsētas Partizānu un Brīvības ielu 

posmu asfalta seguma un apakšzemes komunikāciju atjaunošana” īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Skaidro, ka saņemot 

apstiprinājumu no Valsts kases, pirms tiek veikta kaut kāda darbība, 

vēlreiz atgriezīsimeis pie šiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, kāpēc lēmumā par Lauku ielu atturējās. Skaidro, ka Baznīcas 

iela pludo, posms ir apakšā pārrauts komunikācijā, vai šis jautājums 

arī nav svarīgs. Uzskata, ka tas arī ir ļoti svarīgs. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kāpēc šis fakts tika noklusēts pirms balsojuma, ka personīgi 

pirmo reizi dzird par šādu situāciju. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par aizņēmumu investīciju projekta 

“Balvu pilsētas Partizānu un Brīvības ielu posmu asfalta 

seguma un apakšzemes komunikāciju atjaunošana” 

īstenošanai" 

 

63.§ 

Par nepilna darba laika noteikšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka ir iesniegts deputātes S.Pavlovskas priekšlikums. 

Izsaka viedokli 

Svetlana Pavlovska: 

Sīkāk paskaidro par savu iesniegto priekšlikumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka izpilddirektore lūdz papildināt lēmumprojektu ar 

1.7.punktu. Sīkāk skaidro par citu novadu pieredzi, tomēr tika nolemts, 

ka piektdiena būs noteikta kā brīvdiena. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šajā gadījumā piekrīt šim iesniegtajam priekšlikumam un 

sīkāk paskaidro. Ka šis lēmums ir viens no sūrākajiem lēmumiem, 

emocionāli tas netiek atbalstīts, bet prāts saka pretēji. Sīkāk paskaidro 

par pasākumiem, kas notiek, ka jāizdara viss, lai šie darbinieki nejustos 
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uzmesti, ceļi nav galvenais, bet galvenais ir cilvēki, izdaram to, lai nav 

emocionāli smagi. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro par iesniegto priekšlikumu, ka no savas puses to 

atbalsta. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka tad šis priekšlikums jāpapildina uz mācību gada laiku. Pēc 

Lieldienām lūgs T.Locānei iesniegt kopējo ainu par šiem lēmumiem. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka arī ir saņēmusi vēstuli no Sociālās pārvaldes un aicinājums 

no savas puses ir, ka atstājam tikai tās iestādes neskartas, kas tiešām ir 

kritiski svarīgas un iestādēm, kam nepieciešams tad uztaisīt slīdošo 

grafiku, pārējām iestādēm ir vadītāji, lai domātu, kā šādā iestādē 

organizēt darbu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - Balvu novada Izglītības 

pārvaldes iestādes darba laiku un grafiku atstāt parastā režīmā, par ko 

deputāti nobalso ar 5 (Marija Duļbinska, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) balsīm par, pret - 4 (Ruta 

Cibule, Anita Kokoreviča, Sandra Kapteine, Sergejs Maksimovs), 

atturas - 2 (Aldis Bukšs, Aija Mežale). Priekšlikums netiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu -papildināt lēmumprojektu 

ar punktu 1.7. Balvu novada Izglītības pārvaldes struktūrvienības 

“Balvu iekļaujošas izglītības atbalsta centrs” darbinieki, izņemot 

struktūrvienības vadītāju (laika posmā no 15. maija līdz 1. jūnijam un 

no 1.septembra līdz 31.decembrim), par ko deputāti nobalso ar 11 

(Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) balsīm par, pret -

nav, atturas - nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka šajā jautājumā balsoja pret, jo joprojām nav skaidrs 

risinājums, kā tiks samazināts šis 4.8 miljonu iztrūkums un ir aizdomas 

par to, ka šis lēmums būs uz ilgu laiku, tāpēc arī šajā gadījumā balsoja 

pret. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"pret" -  1 (Aldis Bukšs) 

"atturas" -  3 (Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nepilna darba laika noteikšanu" 

ar labojumiem 

 

 
 



42 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Sēdi slēdz plkst. 14:08 

 

 

Pielikumi: 

 

Lēmumi: 

3.§, 7.§, 8.§, 11.§, 12.§, 20.§, 21.§, 22.§, 23.§, 24.§, 25.§, 26.§, 27.§, 28.§, 29.§, 30.§, 31.§, 

32.§, 33.§, 34.§, 46.§, 47.§, 48.§, 50.§, 51.§, 55.§, 56.§, 59.§, 60.§, 61.§, 62.§, 63.§ - bez 

pielikumiem; 

 

Lēmumi: 1.§, 2.§, 4.§, 5.§, 6.§, 9.§, 10.§, 13.§, 14.§, 15.§, 16.§, 17.§, 18.§, 19.§, 35.§, 36.§, 

37.§, 38.§, 39.§, 40.§, 41.§, 42.§, 43.§, 44.§, 45.§, 49.§, 52.§, 53.§, 54.§, 57.§, 58.§ - ar 

pielikumiem. 

 

 

Sēdi vadīja – 

domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                            Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 03.04.2024. 

 
 

 

 

 

 

 


